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Z Á P I S N I C A 

OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

Obce Šuňava 

 

 

 
ktoré sa konalo dňa 25. júna 2015 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zápisnica 

zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 5, ktoré sa konalo  

dňa 25. júna  2015 

 
 

Prítomní: 

      Stanislav Kubaský  - starosta obce 

  

 Ing. Ján Fridman 

 Ján Gorka 

Ing. Mária Ilenčíková 

Ján Kalla 

Ţofia Šebestová 

Ján Zachar 

Ing. Miroslav Zajac 

Štefan Zajac 

 

Zamestnanci: 

 Ing. Anna Vilimová          -   zapisovateľka 

 Martina Štrbková               -   kultúrny pracovník 

 Ing. Anna Sedláková         -  ekonóm obce 

 Ing. Katarína Handzušová  -  dane a poplatky 

 

Ďalej boli prítomní občania z obce podľa priloţenej prezenčnej listiny. 

 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Voľba návrhovej komisie. 

4. Správa hlavného kontrolóra o plnení uznesení zo zasadania OZ dňa 16.04.2015. 

5. Správa hlavného kontrolóra o uskutočnených kontrolách. 

6. Plán kontrol hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2015. 

7. Informácia o ukončení prác na výstavbe chodníkov II. etapa, úsek B časť 1. 

8. Informácia o pokračovaní prác na rekonštrukcii hasičských skladov a ďalšieho 

riešenia garáţí hasičských skladov. 

9. Ţiadosť o odkúpenie pozemku v k.ú. Vyšná Šuňava pani Ivety Muchovej, bytom 

Šuňava, SNP 423 a Jany Silnej, Mengusovce 46. 

10. Ţiadosť o odkúpenie časti obecného pozemku v k.ú. Vyšná Šuňava pani Márie 

Trembáčovej, bytom Cintorínska 290, Šuňava. 

11. Odpredaj starej skriňovej AVIE  A31. 

12. Správa audítora o hospodárení obce za rok 2014. 

13. Záverečný účet obce Šuňava za rok 2014. 

14. Zmena rozpočtu obce č. 1/2015. 

15. Majetkovoprávne vysporiadanie miestnych komunikácií. 

16. Modernizácia verejného osvetlenia obce na základe výzvy Ministerstva hospodárstva 

SR. 



17. Deň obce Šuňava – 16.08.2015 

18. Rôzne. 

19. Diskusia. 

20. Záver. 

Úvod 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo podľa plánu rokovaní. Prítomní boli 

všetci poslanci obecného zastupiteľstva, hlavná kontrolórka obce, pracovníci obecného úradu 

a občania z obce. 

Zasadanie začalo o 17,00 hodine. Otvoril ho starosta obce Stanislav Kubaský.  

 

BOD č. 1 
V úvode starosta obce Stanislav Kubaský všetkých prítomných privítal a predniesol 

program rokovania, ku ktorému nemali poslanci doplňujúce návrhy.  

 

BOD č. 2 
Po otvorení zasadania starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia, Ing. Annu Vilimovú 

a overovateľov Ing. Jána Fridmana a Jána Gorku.  

 

BOD č. 3 

V tomto bode starosta obce prečítal poslancov, ktorí boli navrhnutí do návrhovej 

komisie a to Ján Zachar a Ján Kalla. Poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

Uznesenie č. 54 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

volí 
návrhovú komisiu v zloţení 

Ján Zachar, Ján Kalla 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 54 bolo schválené.  

 

BOD č. 4 

V tomto bode vystúpila hlavná kontrolórka obce pani Mgr. Alena Zajacová, ktorá 

poslancom predniesla svoju správu o plnení uznesení z posledného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo 16.04.2015. Správa bola súčasťou pracovného materiálu, ktorý poslanci obdŕţali spolu 

s pozvánkou. K správe neboli pripomienky. Poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Uznesenie č. 55 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
správu hlavného kontrolóra obce o plnení uznesení zo zasadania OZ zo dňa 16.04.2015. Príloha č. 1 

k Uzneseniu č. 55 

 



Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 55 bolo schválené. 

 

BOD č. 5 

V tomto bode pokračovala hlavná kontrolórka obce, pani Mgr. Alena Zajacová, ktorá 

poslancom predniesla správy o vykonaných kontrolách, ktoré uskutočnila na obecnom úrade.  

Všetky správy poslanci mali doručené s pracovnými materiálmi. V diskusii k tomuto bodu 

vystúpila poslankyňa Ing. Ilenčíková, ktorá sa spýtala či okrem kontrol na OcÚ, či kontroluje 

aj školu. Kontrolórka uviedla vo svojej reakcii, ţe kontroly vykonáva podľa plánu a teda aj 

kontrolu v miestnej škole má na pláne. Taktieţ kontroluje aj vecné správnosti v jednotlivých 

oblastiach. Poslankyňa Ing. Ilenčíková sa ďalej spýtala či kontroluje aj vybavovanie sťaţností. 

Kontrolórka uviedla, ţe aj tu postupuje podľa plánu kontrol. Poslankyňa Ing. Ilenčíková sa 

pýtala konkrétne na vybavenie sťaţnosti rodiny Dudinskej. Tu sa do diskusie zapojil aj 

starosta obce, ktorý poznamenal, ţe rodina Dudinská bola oboznámená, o postupe komisií 

a taktieţ aj o tom, ţe obec nevyrieši ich problém, to musí riešiť občiansky súd.  

Ďalšie pripomienky k tomuto bodu programu neboli a poslanci následne hlasovali za návrh 

uznesenia: 

Uznesenie č. 56 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 

správy hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách: 

a) Správa o vykonanej kontrole správnych poplatkov za obdobie január – máj 2015 

b) Správy o vykonanej kontrole hospodárenia, dodrţiavania zákona o rozpočtových pravidlách, 

vedenia účtovníctva v súlade so zákonom o účtovníctve na Obecnom úrade v Šuňave za 

mesiace marec 2015, apríl 2015.  

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 56 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 56 bolo schválené. 

 

BOD č. 6 

 V tomto bode sa poslanci venovali Plánu kontrol hlavnej kontrolórky na II. polrok 

2015. Aj tento plán bol súčasťou pracovných materiálov, ktorý poslanci obdŕţali spolu 

s pozvánkou. Tu poslanci navrhli doplniť ešte kontrolu dokladov pri vyúčtovaní podľa 

Zmluvy o poskytnutí dotácie pre Obecný futbalový klub Šuňava. Ďalšie pripomienky uţ 

neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

Uznesenie č. 57 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
Plán kontrol hlavného kontrolóra obce Šuňava na II. polrok 2015.  

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 57 

 



Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): Uznesenie č. 57 bolo schválené.  

 

BOD č. 7 

  Starosta obce Stanislav Kubaský v tomto bode predniesol poslancom informatívnu 

správu o ukončení prác výstavby chodníkov v obci,  II. etapa, časť Niţná Šuňava. Teda stavba 

je dokončená, ešte sa uskutočňujú dokončovacie práce. Vydláţdilo sa aj priestranstvo pred 

Urbárskym domom, s tým, ţe po dohode s predsedom urbáru sa toto priestranstvo vydláţdi 

a financovať to bude urbárska spoločnosť. Následne sa tam ešte umiestnia lavičky, kvety 

a urobí sa toto priestranstvo ako oddychová zóna – park. Ďalej sa urobil prechod na Záhradnú 

ulicu smerom k prameňu „Rinvička“, kde sa aj urobil mostík. Obec vo vlastnej réţií ešte 

urobila vpuste z cesty na vodu. V rozprave neboli príspevky a teda poslanci hlasovali za návrh 

uznesenia: 

Uznesenie č. 58 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
informáciu o ukončení výstavby chodníkov II. etapa, úsek B časť 1 v niţnej časti obce. Celkové 

náklady na výstavbu chodníka boli vo výške  

28 894,34 eur bez DPH 

34 673,26 eur s DPH. 

Fakturovaná suma zodpovedá cene zákazky podľa Zmluvy o dielo č. 1/2015. Práce boli ukončené 

v zmluvne stanovenom termíne.  

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 58 bolo schválené. 

 

BOD č. 8 

V tomto bode vystúpil poslanec a predseda DHZ Šuňava pán Ing. Ján Fridman. 

Zastupiteľstvo informoval o rekonštrukčných prácach na hasičských zbrojniciach. V niţnej 

časti obce sa vymenili okná, vstupné dvere, hlavne sa zaizolovala budova proti spodnej vode. 

Urobili sa sociálne zariadenia, šatňa, namontovala automatická brána a garáţ sa vymaľovala. 

Ešte je potrebné napojenie na vodu a kanalizáciu. Ďalej je potrebné opraviť zariadenie vo veţi 

na sušenie hadíc. Je staré a ohrozuje bezpečnosť. Súčasne s rekonštrukciou v niţnej časti obce 

sa začala rekonštrukcia hasičskej zbrojnice vo vyšnej časti obce. Tam je potrebné vyriešiť 

garáţ pre Tatru, ktorá po repasácii bude potrebovať väčší priestor. Teda ide predovšetkým 

o predĺţenie garáţe, zdvihnutie stropu. Tým sa zrekonštruuje aj podlaha a nainštaluje sa 

automatická brána. Aj tu bude potrebné vybudovať sociálne zariadenie, sprchu a šatňu pre 

zásahovú jednotku. Všetky tieto úpravy súvisia aj so zaradením nášho zboru do príslušnej 

skupiny. Momentálne sme v skupine B, ale snaha je aby sa náš zbor dostal späť do skupiny A. 

Toto rozdelenie je v rámci projektu Celoplošného rozmiestnenia síl a prostriedkov DHZ. 

Nové vozidlo IVECO Daily je garáţované v zrekonštruovanej garáţi hasičskej zbrojnice 

v niţnej časti obce. Obec ešte musí vyriešiť ďalšie garáţovanie ešte dvoch vozidiel DHZ. 

O tomto riešení informoval prítomných starosta obce, Stanislav Kubaský a navrhované je 



riešenie pristavením dvoch garáţí zo zadnej strany hasičskej zbrojnice v niţnej časti obce. 

Poslanci mohli nazrieť aj do predbeţného projektového návrhu. Po všetkých týchto 

rekonštrukčných prácach bude potrebné ešte urobiť na oboch zbrojniciach fasády.  

V tejto súvislosti informoval predseda DHZ Šuňava Ing. Ján Fridman, poslancov aj 

o tom, ţe medzičasom prebehla opäť previerka pripravenosti nášho zboru a po tejto previerke 

sme späť zaradený do skupiny A. Zbor má vyškolených členov (základná príprava, strojníci), 

postupne sa dovybavuje zásahová jednotka špeciálnymi oblekmi, technikou a pod.    

K tomuto bodu nasledovala rozprava. Vystúpila poslankyňa Ing. Ilenčíková, ktorá sa 

spýtala, ţe či pri prístavbe nových garáţí sa bude premosťovať prechod cez potom na ulicu 

Záhradnú a taktieţ či automatická brána sa  bude dať otvoriť aj pri odstavení elektrickej 

energie? Reagoval starosta obce. Áno, východ bude smerom na ulicu Záhradnú cez prekrytie 

potoka. Dvere budú automatické, ale budú sa dať otvoriť aj manuálne. Samozrejme všetky 

brány na poţiarnych zbrojniciach budú rovnaké – rovnaký typ. Ďalšie príspevky uţ neboli 

a poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

Uznesenie č. 59 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
a) informáciu predsedu DHZ Šuňava Ing. Jána Fridmana o potrebných rekonštrukciách na 

hasičských skladoch, 

b) správu starostu obce Stanislava Kubaského o ďalšom riešení garáţí hasičských skladov. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                  Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 59 bolo schválené. 

 

BOD č. 9 

 V tomto bode sa poslanci venovali ţiadosti o odkúpenie obecného pozemku pani Ivety 

Muchovej, bytom Vyšná Šuňava 423 a pani Jany Silnej, bytom Mengusovce 46. Ide 

o pozemok parc. reg. „E“ č. 2172/22 o výmere 31 m2. Tento pozemok prislúcha k rodinnému 

domu s.č. 423, ktorý ţiadateľky nadobudli dedením po svojich právnych predchodcoch.  

Starosta obce uviedol, ţe darovanie nie je moţné a pre túto oblasť obce je 

vypracovaný znalecký posudok s cenou za m2 12,70 eur. Ţiadateľky sú o tejto cene 

informované. Starosta navrhol aj moţnosť, dohodnúť sa so ţiadateľkami o splátkovom 

spôsobe alebo poprípade s odpracovaním si časti sumy. Poslanci s týmto návrhom súhlasili.  

V rozprave k tomuto bodu vystúpila poslankyňa Ing. Ilenčíková, ktorá sa spýtala, ţe ako je 

moţné, ţe tam je obecný pozemok? Či sú aj ostatné pozemky tak „nevysporiadané“? Starosta 

reagoval, ţe určite sú aj ešte niekde pozemky, takto nevysporiadané, pretoţe mnohí predošlí 

vlastníci si pozemky nevysporiadávali. Poslankyňa spomenula, ţe prečo aj s ostatnými 

vlastníkmi obec nerokuje o odpredaní. Starosta reagoval, ţe to si musí kaţdý vlastník zariadiť 

sám vo vlastnom záujme.  Ďalšie pripomienky uţ neboli a poslanci hlasovali za návrh 

uznesenia: 

Uznesenie č. 60 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

A. k o n š t a t u j e   

  

a) ţe, pozemok uvedený v bode B.1 tohto uznesenia nemá pre obec významný podiel,  



b) ţe, predaj prispeje k náprave vlastníckych vzťahov, ktoré vznikli územnými zmenami 

v obci.  

 

B .  s c h v a ľ u j e  

B.1   v súlade s § 9a ods. 8 písm. e/  zák. SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov, spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku, ktorým je prevod z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa,  

 

tak, ţe základnými kritériami pri predaji majetku obce sa vyţaduje súhlas 3/5 väčšiny 

všetkých poslancov OZ, prevod nehnuteľného majetku v k.ú. Vyšná Šuňava a to pozemku: 

 

KN E č. 2172/22 – zastavané plochy  o výmere 31 m
2
,  

zapísaný na LV č. 1, vlastníkom je: 

Obec Šuňava v 1/1, 

  ťarchy: bez zápisu 

             do spoluvlastníctva kupujúcich – Ivety Muchovej rod. Zajacová, bytom SNP 423, 

             Šuňava a Jany Silnej rod. Zajacová, bytom Mengusovce 46, kaţdá vo výške ½-ice 

             v pomere k celku. 

  Pozemok bol zameraný Geometrickým plánom č. 3/2015, vypracovaným firmou 

 GEOS – ENERGY, s.r.o. Teplická 4797/31A, Poprad geodet Ing. Soňa Matulová  

 dňa 18.03.2015. 

  Kúpna cena 

- pre obdobný prípad sa kúpna cena odvíjala od Znaleckého posudku č. 24/2013 

vyhotovený znalcom Ing. Pavlom Gejdošom, Ev. č. znalca 914023 zo dňa 26.03.2013 kde 

bola stanovená všeobecná hodnota pozemku 12,70 Eur/m
2
. 

 

 B.2  Odpredaj pozemku za kúpnu cenu 12,70 Eur/m2. Celková suma  393,70 Eur. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa:  
Jedná sa o pozemok v zastavanom území obce Šuňava, k.ú. Vyšná Šuňava a prislúcha 

k rodinnému domu s.č. 423. Rodinný dom kupujúce nadobudli dedením po ich právnych 

predchodcoch  a ich spoluvlastníctvo k tomuto majetku je zapísané na LV č. 307, k.ú. 

Vyšná Šuňava. Tento pozemok nemá ţiadny významný podiel pre obec. Kupujúci sú 

spoluvlastníkmi rodinného domu a preto predaj iným osobám nie je moţný.  

 

C. Prevod pozemku v k.ú. Vyšná Šuňava do vlastníctva kupujúcich uvedených 

       v bode B.1 z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 

Obec Šuňava je vedená na Liste vlastníctva č. 1 k uvedenej nehnuteľnosti v 1/1.  

 

Tento pozemok je súčasťou rodinného domu súp. č. 423. Odpredaj pozemku iným 

osobám nie je moţný, nakoľko kupujúci sú vlastníkmi rod. domu.  

  

D. p o v e r u j e  obecný úrad 

 

aby zabezpečil všetky potrebné právne a ekonomické záleţitosti súvisiace s predajom hore 

uvedeného majetku obce. 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (7):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Zdrţal sa (1):  Ing. M. Ilenčíková 

Uznesenie č. 60 bolo schválené. 



BOD č. 10  
 V tomto bode starosta obce predniesol poslancom ţiadosť pani Márie Trembáčovej, 

bytom Cintorínska 290, Šuňava o odkúpenie časti pozemku starého cintorína. Pani 

Trembáčová doručila ţiadosť na obecný úrad 15. júna 2015. Ide pribliţne o 3 m2, kedy by sa 

rohový stĺpik na oplotení posunul smerom do vnútra. Uľahčil by sa tak vstup vlastníčky 

k rodinnému domu s.č. 290.  

 Starosta obce pri tomto prípade uviedol, ţe odpredaj teraz nie je moţný, nakoľko 

ţiadosť nespĺňala potrebné náleţitosti (vypracovaný geometrický plán). Preto navrhuje, aby 

sa uvedená úprava na oplotení urobila s tým, ţe vlastníčka rodinného domu bude tento kúsok 

pozemku iba uţívať. Poslanci k uvedenému bodu nemali doplňujúce návrhy a hlasovali za 

návrh uznesenia:  

Uznesenie č. 61 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

súhlasí 
s presunom stĺpika oplotenia starého cintorína, smerom dovnútra cintorína a tým aj s uţívaním 

pozemku pre ţiadateľku p. Máriu Trembáčovú, Cinotrínska 290, 059 39 Šuňava. 
 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                  Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 61 bolo schválené. 

 

BOD č. 11  

 V tomto bode sa poslanci venovali návrhu na odpredaj starej skriňovej AVIE A31. Tu 

vystúpil opäť predseda DHZ Šuňava, pán Fridman, ktorý zdôvodnil tento zámer. Hasičský 

zbor túto Aviu kúpil pred 10 rokmi za 30 000 Sk. Samozrejme boli na nej uskutočnené 

viaceré opravy, revízie a pod., všetko svojpomocne. V terajšom stave by si opäť vyţadovala 

viaceré úpravy, na to aby vyhovovala potrebám DHZ. Avšak je potenciálny záujemca o jej 

kúpu, a zo získaných finančných prostriedkov by sa neskôr zakúpila Avia novšieho typu. 

V súčasnosti zbor má k dispozícii ešte jednu Aviu tohto typu.  Kupca ponúka za Aviu 1000 

eur. Ponuka na predaj je zverejnená na internete. Poslanci v rozprave k tomuto bodu navrhujú, 

aby sa aj druhá Avia neskôr predala. A taktieţ sa poslanci pýtali či je moţné kúpiť Avie 

novšieho typu? Predseda DHZ uviedol, ţe práve teraz zbory, ktoré majú novšie Avie budú ich 

odpredávať. Súvisí to s projektom Celoplošného rozmiestnenia síl a prostriedkov DHZ, kedy 

sa postupne modernizuje vozový park všetkých dobrovoľných zborov. Za Aviu sa tieţ bude 

dať pripnúť prívesný vozík tak ako doteraz. Poslanci ďalšie pripomienky v rozprave nemali 

a hlasovali za  návrh uznesenia:  

Uznesenie č. 62 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

A: berie na vedomie 
informáciu, ţe skriňová AVIA A31 bola zakúpená pred 10 rokmi za 30 000,-- Sk. Po väčšej oprave 

dobrovoľnými hasičmi bola spojazdnená a slúţila na prepravu osôb. Toto vozidlo k terajšej dobe je uţ 

v nevyhovujúcom stave a bolo by potrebné zo strany obce do neho investovať nemalé finančné 

prostriedky. Keďţe obec má ďalšie vozidlo tohto typu AVIE  na prepravu osôb  a je v dobrom 

technickom stave, AVIA s ŠPZ: PP098AF je pre obec a pre DHZ Šuňava nepotrebná a nadbytočná.  

Odpredaj uvedenej AVIE bol uverejnený na internete dňa 18.05.2015. O uvedenú AVIU sa prihlásil 

jeden záujemca za cenu 1000,-- €.  

 

 



B: schvaľuje 
a) odpredaj skriňovej AVIE A31, ŠPZ: PP098AF za cenu 1000,-- €. 

b) odpredaj zásahovej AVIE. 

 

C: poveruje 
predsedu DHZ Šuňava a poslanca OZ v Šuňave, Ing. Jána Fridmana hľadať nové vozidlo pre účely, 

ktoré plnilo zásahové vozidlo typu AVIA.  

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                  Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 62 bolo schválené.  

 

BOD č. 12 

 V tomto bode  vystúpila ekonómka obce pani Ing. Anna Sedláková, ktorá predniesla 

obecnému zastupiteľstvu správu audítora k overeniu účtovnej závierky obce Šuňava za rok 

2014. 

 Správa uvádza zákony, v rámci ktorých vyplývajú kompetencie starostu obce a ostatné 

právne predpisy, podľa ktorých obec je povinná hospodáriť s finančnými prostriedkami. Audit 

bol vykonaný podľa stanovených poţiadaviek a postupov. Súčasťou auditu je aj overenie 

správnych postupov pri finančných operáciách a pri nakladaní s majetkom obce. Audítor vo 

svojej správe uvádza, ţe neboli zistené nedostatky ani iné ukazovatele, ktoré by poukazovali 

na váţne nedostatky či porušenie zákonov. Poslanci v rozprave k uvedenému bodu nemali 

ţiadne     

Poslanci uţ nemali pripomienky a teda hlasovali za návrh uznesenia: 

Uznesenie č. 63 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
Správu audítora o hospodárení obce za rok 2014. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                  Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 63 bolo schválené.  

 

BOD č. 13 

 V tomto bode opäť vystúpila ekonómka obce pani Ing. Anna Sedláková, ktorá 

poslancom predniesla Záverečný účet obce Šuňava za rok 2014. Poslanci tento materiál 

dostali spolu s pozvánkou na zasadanie OZ. Rozpočet obce pre rok 2014 bol schválený na 

zasadaní OZ dňa 12.12.2013 v príjmovej aj výdajovej časti vo výške 841 200,-- eur.  Prvá 

úprava rozpočtu bola k 30.06.2014 v príjmovej časti na 966 209,-- eur, výdajovej časti 

965 722,-- eur. 14.08.2014 bola aj druhá zmena rozpočtu kde príjmy boli upravené na sumu 

977109,-- eur ako aj výdaje. Plnenie rozpočtu bolo, v príjmovej časti celkovo v sume 

1 036 931,07 eur,  z toho beţné príjmy 924 812,46 eur,  kapitálové príjmy 2887,40 eur, príjmy 

FO 102 683,70 eur, príjmy ZŠ 6547,51 eur. Výdaje spolu boli vo výške 966 857,29 eur, 

z toho beţné výdaje 835 943,81 eur, kapitálové výdaje 106 913,48 eur. Kapitálové výdaje boli 



financované z úspory beţných prostriedkov, čerpaním rezervného fondu a z prebytku beţných 

príjmov. Zostatok na bankových účtoch spolu predstavuje sumu vo výške 102 949,02 eur – 

vylúčenie z prebytku 22 801,49 eur (vrátenie ZŠ). Dlhová sluţba k 31.12.2014 – zostatok 

dlhodobého úveru 120 494,12 eur. Tvorba rezervného fondu: zostatok k 31.12.2014 85,30 

eur, prebytok finančného hospodárenie 80147,53 eur, spolu 80 232,83 eur.  

Po prednesení záverečného účtu obce Šuňava, vystúpila hlavná kontrolórka obce pani 

Mgr. Alena Zajacová, ktorá predniesla Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 

za rok 2014. V závere svojho stanoviska uvádza ţe v súlade s ustanovením § 15 ods. 1 zákona 

NR SR č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v platnom znení, prebytok finančných prostriedkov v celkovej 

sume 80 147,53 eur navrhuje previesť na účet rezervného fondu v plnej výške. Ďalej, na 

základe skutočností, ktoré uvádza vo svojom stanovisku, odporúča Obecnému zastupiteľstvu 

v Šuňava schváliť záverečný účet obce za rok 2014 a ročnú závierku hospodárenia obce za 

rok 2014 bez výhrad. V rozprave k tomuto bodu vystúpila poslankyňa Ing. Ilenčíková, ktorá 

mala výhrady k formálnej úprave dokumentu, ktorý im bol zaslaný. Tu reagovala aj hlavná 

kontrolórka obce, ktorá poznamenala, ţe nie je predpísané to ako má vyzerať materiál 

k Záverečnému účtu obce predkladaný poslancom. Tento materiál bol urobený tak ako ţiadali 

poslanci v minulosti, aby bol jednoduchší a prehľadnejší, čo bolo, podľa kontrolórky aj 

dodrţané. Ďalšie pripomienky v rozprave neboli a  poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Uznesenie č. 64 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 
A: schvaľuje 

a) Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie podľa Prílohy č. 1 k Uzneseniu č. 64 bez 

výhrad, 

Príjmy celkom 1 036 931,-- eur, 

Výdaje celkom    966 857,-- eur, z toho kapitálové výdaje 106 913,-- eur. 

b) pouţitie prebytku  v sume 102 949,02 eur, zistené podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) 

zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na:  

- tvorba rezervného fondu 80 147,53 eur. 

Pouţitie: výstavba chodníkov v niţnej časti obce: 34 675 ,-- eur,  

     rekonštrukcia materskej školy (sociálne zariadenia) : 11 800,-- eur,  

     autobusová zastávka (obchodné centrum vyšná časť obce):  15 500,-- eur,  

     rekonštrukcia hasičských zbrojníc: 25 025,-- eur.  
 

B: berie na vedomie 

stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2014. 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 64 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                  Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 64 bolo schválené. 

 

BOD č. 14 

V tomto bode sa poslanci venovali návrhu úpravy rozpočtu obce Šuňava k 30.06.2015, 

zmena č. 1. Aj tu vystúpila ekonómka obce pani Sedláková. Úprava zahŕňala aj návrh na 

pouţitie rezervného fondu a kapitálových príjmov: 1. Výstavba chodníkov v niţnej časti, 

rekonštrukcia sociálnych zariadení v materskej škole, autobusová zastávka – obchodné 

centrum vyšná časť obce, rekonštrukcia hasičských zbrojníc. Spolu vo výške 87 000,-- eur. 



 Návrh na úpravu obsahoval zmenu v beţných príjmoch vo výške 55 630,-- eur, 

finančné operácie  5000,-- eur a taktieţ v beţných výdajoch vo výške 55 630,-- eur, 

kapitálové výdaje 5000,-- eur. V rozprave vystúpil poslanec Ing. Zajac, ktorý sa opýtal, ţe či 

beţné výdaje v materskej škole nepatria do školy? Tu reagoval starosta obce a hovoril, ţe 

škôlka je v kompetencii obce. Ďalšie príspevky v rozprave neboli a poslanci hlasovali za 

návrh uznesenia: 

Uznesenie č. 65 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

schvaľuje 
Zmenu rozpočtu č. 1/2015. Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 65. 

V príjmovej aj výdajovej časti bol pôvodný rozpočet 971 500,-- €. Navýšenie o 60 630,-- € (v 

príjmovej aj výdajovej časti); príjmy aj výdaje spolu (po zmene) 1 032 130,-- € . 

Navýšenie predstavujú hlavne dotácia z ÚPSVR Poprad a v prenesených kompetenciách (školstvo), 

v príjmovej aj výdajovej časti.  

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                  Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 65 bolo schválené. 

 

BOD č. 15 
 V tomto bode sa poslanci venovali majetkovoprávnemu vysporiadaniu ulíc v obci. Tu 

vystúpila poslankyňa pani Ţofia Šebestová, ktorá predniesla obecnému zastupiteľstvu krátku 

správu o vysporiadaní ulice Tatranská. Ďalej hovorila o tom, ţe uţ pozerala ako je to 

s vlastníkmi na miestnej komunikácii na ulici Lúčna. Sú tam prípady, kedy na jednej parcele 

je veľmi veľa vlastníkov. Starosta obce navrhol naformulovať nasledujúce uznesenie tak, aby 

sa začalo jednať aspoň s vlastníkmi tam, kde je vlastníctvo v 1/1.  V rozprave k tomuto bodu 

neboli ţiadne pripomienky a tak poslanci následne hlasovali za návrh uznesenia:  

Uznesenie č. 66 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

A: schvaľuje 
finančné prostriedky na majetkovoprávne vysporiadanie miestnych komunikácií: 

a) dokončenie majetkovoprávneho vysporiadania ulice Tatranskej 

b) ulíc Lúčna a Š. Šmálika 

 

B: poveruje 
poslankyňu pani Ţofiu Šebestovú s prípravou na majetkovoprávne vysporiadanie parciel pod miestnou 

komunikáciou ulíc Lúčna a Tatranská  

        Termín: 31.08.2015 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                  Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

 

Uznesenie č. 66 bolo schválené. 

 

 



BOD č. 16 

 V tomto bode sa poslanci venovali výzve Ministerstva hospodárstva SR o nenávratný 

finančný príspevok v rámci programu OP KaHR, kód výzvy KaHR-22VS-1501. Ide o výzvu 

na príspevok na modernizáciu verejného osvetlenie. Starosta obce Stanislav Kubaský, hovoril, 

ţe teraz sú tie technológie veľmi vyspelé a šetria nielen peniaze ale aj ţivotné prostredie. Ak 

by aj obec nezískala prostriedky ale aspoň by bola  vypracovaná dokumentácia. Vypracovanie 

dokumentácie stoji cca. 2000,-- eur. V rozprave k uvedeného bodu poslanci uviedli, ţe vidia 

tam úsporu aj efektivitu. Ďalšie pripomienku uţ nemali a hlasovali za návrh uznesenia:  

Uznesenie č. 67 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

schvaľuje 

a) predloţenie ţiadosti o NFP v rámci opatrenia 2.2 OP KaHR na realizáciu projektu 

„Obnova verejného osvetlenia v obci Šuňava“ , ktorý je realizovaný „obcou 

Šuňava“, 
b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci,  

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s 

podmienkami poskytnutia pomoci 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                  Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 67 bolo schválené. 

 

BOD č. 17 
 V tomto bode poslancov informoval starosta obce Stanislav Kubaský o plánovanej 

kultúrnej akcii „Deň obce Šuňava“. Táto obecná slávnosť sa má konať 16. augusta 2015 so 

začiatkom o 13,00 hodine. Vystupovať bude Skupina Kandráčovci, Ján Ambróz s ľudovou 

hudbou Borievka no a samozrejme nebude chýbať vystúpenie domácej Folklórnej skupiny 

Šuňava, DFS Šuňavčeka a na záver zahrá Skupina Diabelkovci. Budú pripravené aj 

sprievodné akcie, ako otvorenie Šuňavskej pamätnej izby, súťaţe pre deti i dospelých 

a nebude chýbať bohatá tombola. Poslanci sa v rozprave zaujímali či bude aj Country 

weekend? Starosta obce hovoril, ţe bude v dňoch od 22. – 23. 08. 2015, obec je 

spoluorganizátor. Ďalšie pripomienky uţ neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

Uznesenie č. 68 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
informáciu o programe Dňa obce Šuňava, ktorý sa bude konať v nedeľu 16.08.2015.  

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                  Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 68 bolo schválené. 

 

 

 



BOD č. 18 Rôzne 

 Na úvod tohto bodu vystúpil starosta obce, Stanislav Kubaský, ktorý predniesol 

poslancom Ţiadosť o príspevok na novú kultúrnu akciu, ktorá sa má konať 8.8.2015. Ide 

o gospelfest, ktorý organizuje Rímskokatolícka cirkev, Farnosť Šuňava. V ţiadosti správca 

farnosti pán Mgr. Jozef Guţiak ţiada obec o  finančný príspevok na uvedenú akciu. Starosta 

obce navrhol, aby sa obec podieľala ako spoluorganizátor spomínanej akcie. Poslanci súhlasili 

a  hlasovali za návrh uznesenia:  

Uznesenie č. 69 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

A: berie na vedomie 
Ţiadosť Rímskokatolíckej cirkvi, farnosť Šuňava o finančnú podporu podujatia Gospel párty – Šuňava 

za jazerom, ktoré sa uskutoční 08.08.2015 

 

B: schvaľuje 
finančný príspevok vo výške 500,-- eur (slovom: päťsto eur) od obce Šuňava ako spoluorganizátora 

uvedenej akcie Gospel párty – Šuňava za jazerom.  

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                  Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 69 bolo schválené.  

 

 Opäť pokračoval starosta obce Stanislav Kubaský. Informoval poslancov o divokej 

skládke, na odstránení ktorej, by obec spolupracovala s Biofarmou Šuňava, PD. Ide o to, ţe je 

vyhlásená výzva na predkladanie ţiadostí o finančné prostriedky na odstraňovanie takýchto 

skládok, avšak sú tam určité podmienky, ktoré musí uvedené skládka spĺňať. Jednou 

z hlavných podmienok je, aby skládka bola nahlásená na okresnom úrade ako divoká skládka. 

Ak by však obec nezískala finančných príspevok z výzvy, musela by z vlastných prostriedkov 

aj tak skládku odstrániť. Preto obec uvaţuje spoločne s Biofarmou Šuňava skládku spoločne 

odstrániť tak či tak a urobiť aj opatrenia, aby tam skládka nevznikala. Poslanci nemali 

k tomuto návrhu výhrady.  

 

Diskusia:  

Ako prvý v diskusii vystúpil poslanec Ján Kalla, ktorý je trénerom domáceho 

dievčenského hasičského druţstva. Informoval zastupiteľstvo o reprezentácii našej obce 

a teda aj celého Slovenska, kedy dievčenské druţstvo po postupových kolách si vybojovalo 

účasť na medzinárodnej olympiáde CTIF v poľskom meste Opole. Počas týţdňa od 19. do 26. 

júla 2015 sa naše dievčatá zúčastnia na tejto súťaţi. Hlavná súťaţ bude 23. júla 2015. V rámci 

programu súťaţe, dievčatá sa zúčastnia aj na predstavovaní národov, na ktorý si pripravili 

kultúrny program pod vedením riaditeľky základnej školy pani PaedDr. Anny Hroboňovej 

a Lucie Nahalkovej. Ján Kalla poţiadal prítomných, aby im drţali palce a mysleli na nich, aby 

v súťaţi obstáli dievčatá čo najlepšie. Ešte 3. a 4. júla  bude sústredenie u nás v Šuňave, na 

ktoré prídu aj z prezídia DPO v Bratislave, ktoré sa bude týkať tejto medzinárodnej súťaţi.  

Starosta v tejto súvislosti navrhol, ţe by bolo dobré urobiť výpravu na povzbudzovanie 

dievčat počas hlavnej súťaţe. Určite by radi išli aj rodičia a ostatní fanúšikovia podporiť naše 

slovenské druţstvá. Ďalej by si účastníci zájazdu mohli zabezpečiť tričká rovnakej farby, aby 

bola výprava ľahko rozpoznateľná vo farbách Slovenska. Poslanci k uvedenému návrhu 

nemali ţiadne pripomienky. Taktieţ starosta navrhol aj podporiť dievčatá, za ich tvrdý 

tréning, kedy museli dochádzať do Popradu na tréningy na umelý tartan, čo ich stálo finančné 



prostriedky. Aspoň malým vreckovým na túto súťaţ, by sa vykompenzovali ich náklady. 

Poslanci teda hlasovali za návrh uznesenia: 

Uznesenie č. 70 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

A: berie na vedomie 
informáciu poslanca a trénera KMH Šuňava, Jána Kallu o účasti dievčenského hasičského druţstva na XX. 

Olympiáde mladých hasičov CTIF v meste Opole (PL) a to v dňoch od 19. – 26. 07. 2015. Hlavná súťaţ bude 

23.07.2015. 

B: schvaľuje 
a) finančné prostriedky na úhradu autobusu pre účastníkov súťaţe CTIF v Poľsku.  

b)  finančné prostriedky – vreckové pre druţstvo dievčat vo výške 50,-- eur pre kaţdé dievča.  

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                  Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): -   

Uznesenie č. 70 bolo schválené.  

 

 Do diskusie sa ešte zapojila poslankyňa Ing. Ilenčíková, ktorá sa opýtala, na 

spomienkovú slávnosť na 50. roky. Či bola nejaká slávnosť, keďţe bola naplánovaná 

v harmonograme kultúrnych akcií našej obce. Tu reagoval starosta obce. Hovoril, ţe udalosti 

týchto rokov boli pripomenuté hlavne príspevkom v obecnom televíznom vysielaní, ďalej ich 

spomenul aj duchovný otec počas nedeľnej svätej omše. Samostatné oslavy neboli. A taktieţ 

dňa 11.06.2015 sa pracovníci obce vybrali poloţiť veniec a uctiť si pána farára Martinku 

návštevou na jeho hrobe v rodnej obci Trenčianskej Turnej. Samozrejme, ţe najprv zapálili 

sviece na domácom cintoríne v niţnej časti obce a krátkou modlitbou si uctili aj občanov 

Šuňavy, ktorí udalosťami 50. rokov boli najviac postihnutí.  

Ďalej sa poslankyňa spýtala, prečo aj pre DHZ Šuňava sa neschválila dotácia cez Zmluvu 

o poskytnutí dotácie, tak ako to bolo pre OFK Šuňava? Starosta argumentoval, ţe DHZ 

Šuňava má s obcou podpísanú inú zmluvu, na základe ktorej vykonáva činnosť ako obecný 

hasičský zbor. V takomto prípade sa nejedná o poskytnutie dotácie. Taktieţ poslankyňa 

hovorila, či by sa na našu internetovú stránku nemohli uverejňovať oznamy o plánovaných 

odstávkach elektriny či vody a taktieţ aj prípadné dočasné zmeny stránkových dní obecného 

úradu. Starosta obce súhlasil, a určite sa bude snaţiť to zabezpečiť.   

Ďalšie príspevky do diskusie uţ neboli a tak starosta obce uzavrel diskusiu. 

 

Na záver, starosta obce všetkým prítomným poďakoval za účasť a zasadania obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

Zapísal:      Overovatelia: 
Ing. Anna Vilimová     Ing. Ján Fridman 

       Ján Gorka 

 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 


